
ZÁPIS ZE SCHŮZKY EKOTÝMU  
 

 

1. SCHŮZKA EKOTÝMU datum: 10. září 2019 

Kdo byl na schůzce 

Lucie Rudolfová, Karolína Damková, Magdaléna Michálková, Markéta 

Vlčková, Aneta Kubáňová, Klára Madenská, Natálie Pajdlová, Karolína 

Kavková, Barbora Skaličková, Markéta Pryčková, Vendula Cebulová, Magda 

Vičarová, Kateřina Kohutová, Kryštof Skokan 

Cíle schůzky 

Rozdělení rolí v ekotýmu, doplnění členů ekotýmu 

Plán práce pro nový školní rok 

Změna ekokodexu 

Témata ekoškoly, které budeme zpracovávat 

Úkoly a jejich plnění na měsíc září/říjen 

Náplň schůzky 

Obhájení titulu Ekoškola - +++ 

Ekotým – Vendula – vedoucí ekotýmáků 

Zapisovatel – Kryštof??? 

Nástěnkáři – Kája Kav., Barča 

Hlášení – Natka P. a Lucka R. 

Psaní zpráv, hlášení – Vendy, Magda, 

Katka 

 

 

Témata Ekoškoly – 

 Doprava 

 Šetrný spotřebitel     pokrač. 

 Odpady – přidáme  

1. hlášení do školního rozhlasu – 

v den třídních schůzek 12. 9. – týká 

se sběru odpadů - baterií, drobných 

elektrospotřebičů, dopravy dětí do 

školy - parkování 

Ekokodex – nová hesla – zodp. Kája K. a 

Barča a vyvěsí na nástěnce – termín - do  

konce září upravit nástěnku u p. školnice 

 

   

Co jsme dělali - témata Výstup/úkoly Kdo/kdy 

Doprava – co se podařilo: 

Anketa – doprava žáků do 

školy, parkování, video, 

hlášení 

 

 

Sledování – 14 dnů – kolik aut žáky 

dováží do školy 

Co sledovat –  
a) Kolik aut děti přivezlo. 

b) Kdo parkuje na chodníku. 

c) Kdo přistaví a přiveze děti.  

 

 

 

 

 

16. -17. 9 – Rudolfová, Vlčková 

18. -19. 9 – Skokan, Vlčková 

20. -23. 9 – Cebulová, Vičarová 

24. – 25. 9. Rudolfová, Vlčková 

26. - 27. 9. – Michálková, Kavková, 

Skaličková 

Šetrný spotřebitel – podařilo se: 

video, anketa, informace o eko - 

čisticích prostředcích ve třídách 

s praktickou ukázkou  

Pracujeme na tom:                   

a) získat informace o povědomí 

eko-čistících prostředcích u 

uklízeček 

b) jaké čisticí prostředky se 

používají ve škole – info u 

školnice 

 

Michálková, Madenská, Kubáňová, 

Vlčková – do konce září  

 

Kavková, Skaličková – do konce 

září 

Odpady - podařilo se: 

Kontejnery na tříděný odpad 

Co je potřeba zlepšit/ na co se  

zaměřit: 

--- sáčky v bufetu, škola vytváří 

mnoho odpadu 

Pracujeme na tom: 

rozhlas, anketa pro uklízečky 

 

 

 

 

 

Kohutová, Pryčková 

 

Adopce šimpanzů –  

spolupráce s parlamentem 
  

Kontrola cedulek na WC, na 

chodbách, ve třídách 

Doplnit, kde chybí Úkol pro všechny členy 



Zhodnocení co se 
povedlo, co ne a proč 
(na dnešní schůzce) 

Poznali jsme se lépe, navrhli jsme, co bychom měli udělat pro daná témata. 

Změnili jsme hesla ekokodexu.  
Půldenní setkání mimo školu bylo více tvůrčí.:) 

 

 

  
Termín dalšího setkání 

17. 10. 2019 

 

 
 
 
 
 
 
 


